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Kære Kulturudvalg 

 

Øvelokaleforeningen Lydfabrikken er en nystartet forening med det primære formål at 

skabe bedre faciliteter (primært øvelokaler) for det rytmiske vækstlag i Viborg Kommune. 

Under dannelse af foreningen har der været tæt kontakt med Kulturforvaltningen, Paletten, 

Stationen og andre gode kræfter i miljøet og der er bred enighed om, at bedre 

øvefaciliteter vil få en meget positiv indflydelse på hele det rytmiske musikmiljø. 

Foreningen vurderer, at lokalerne i Studenthouse på Ammunitionsvej 1 vil være yderst 

velegnede. Foreningen består pt. af 15 medlemmer og vi vurderer, at der er et yderligere 

potentiale, så målsætningen er 75 medlemmer efter 2 år og 100 medlemmer efter 3 år. 

 På den baggrund skal foreningen derfor anmode Kulturudvalget om: 

• At der indgås en brugssaftale mellem VIA University, Viborg Kommune og 

Foreningen Lydfabrikken vedrørende brugen af Studenthouse  

• At der afsættes økonomi til en projektansættelse evt. i samarbejde med Stationen. 

• At der afsættes midler til en gennemgang og ajourføring af grej. 

• At der afsættes midler til et nyt nøglesystem, så alle medlemmer får adgang til 

lokalerne. 

I håbet om en positiv behandling 

Med venlig hilsen 

Michael Vendelboe. 

(Formand) 

 

 

 


